

## BASIC SHOCK PUMP 300 PSI

*BASIC Dämpferpumpe 20 bar (300 psi)*

**EN** The shock pump is suitable for suspension forks and shocks. It features an easy-to-read pressure gauge, a folding T-handle with a lock function and a bleed valve to fine-tune the pressure.

### Warning

- This shock pump is only rated for a max. pressure of 20 bar (300 psi).
- Do not exceed the pump's maximum pressure or the highest pressure specified by the shock manufacturer. Excessive pressure will cause the pump or the shock to fail and can cause serious injuries.

### Instructions

1. Fasten the chuck threads securely to the valve.
2. Pump up your shock/suspension fork until the pressure gauge shows the required pressure.
3. If necessary, fine-tune the pressure by slowly pushing the bleed valve, and then unscrew the chuck.

**DE** Die Dämpferpumpe ist für Federgabeln und Dämpfer geeignet und verfügt über ein übersichtliches Manometer, einen ausklappbaren T-förmigen Griff mit Lock-Funktion sowie ein Ablassventil zur Druckfeinjustierung.

### Warnung

- Diese Dämpferpumpe ist nur für einen Druck bis max. 20 bar (300 psi) ausgelegt.
- Überschreiten Sie nicht den Maximaldruck oder den vom Dämpferhersteller festgelegten Höchstdruck. Ein Überschreiten führt zum Ausfall der Pumpe oder des Dämpfers, was schwere Verletzungen verursachen kann.

### Bedienungsanleitung

1. Schrauben Sie das Gewinde des Pumpenkopfes fest auf das Ventil auf.
2. Pumpen Sie mithilfe des Manometers bis zum erforderlichen Druck auf.
3. Bei Bedarf können Sie durch langsames Drücken des Ablassventils den Druck feinjustieren. Nach Erreichen des Druckes schrauben Sie den Pumpenkopf wieder ab.